

*Birth and Baptismal Record of Marguerite Fortin
Daughter of Charles Fortin and Marie Sainte Cloutier*

Bat
Marguerite
Fortin

L'an mil six cent quatre vingt trois le vingtiesme du mois de fevrier par moy
Prestre soubsigné faisant les fonctions curiales dans la paroisse de St Ignace
atté baptise Marguerite né le dix septiesme dudit mois fille de Charles Fortin
de Sainte Cloutier sa femme. Le perein a été Joseph Caon, La marie Louise
Louise Cloutier qu'on a déclaré nequais Aymer de ce jnté pte suivant l'ordonnance
ainsy signé francheville Prie

*Birth and Baptismal Record of Marguerite Fortin
Daughter of Charles Fortin and Marie Sainte Cloutier*

<i>Bat de Marguerite Fortin _____</i>	<i>Lan mil Six cent quatre vingt treize le vingtiesme de mois de fevrier par moy Prestre Soussigné faisant Les fonctions Curialles dans La paroisse de St. Ignace a Eté baptise Marguerite né Le dix septiesme du dit mois fille de charle fortin Et de Xainte Cloutier Sa femme. Le parein a Eté Joseph Caron, La mareine Louise Louise Cloutier qui ont declareés ne Scavoir Signer de ce interpelé Suivant Lordonnance ainsy Signé Francheville Prius</i>
<i>Baptism of Marguerite Fortin _____</i>	<i>In the year one-thousand six-hundred ninety-three on the twentieth of the month of February by me, the undersigned priest providing the functions of the pastor of the parish of St. Ignace was baptized Marguerite, born the seventeenth of this month, daughter of Charles Fortin and Sainte Cloutier his wife. The Godfather was Joseph Caron and the Godmother was Louise Cloutier who have declared that they do not know how to sign as required by law. thus signed Francheville, Priest</i>